
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 39/2024 

XXXIX Posiedzenie w dniu 7 lutego 2024  

Obrady rozpoczęto 7 lutego 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:03 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Ciesielski 

2. Małgorzata Grzyb 

3. Czesław Trzepizur 

4. Piotr Wawrzyniak 

5. Waldemar Wosiński 

Goście: 

1. Grażyna Borycka – Skarbnik; 

2. Agnieszka Suchodolska – Podinspektor w Referacie Organizacyjnym. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnego na posiedzeniu gościa dokonała 

przewodnicząca Małgorzata Grzyb. Przedstawiła proponowany porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Wykonanie planów jednostek budżetowych za 2023 r. 

3. Kontrola działu 750- Administracja publiczna, rozdział:75011, 75022, 75075. 

4. Kontrola działu 900- Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdział 90015 i 90095. 

5. Kontrola delegacji i ryczałtów za 2023 r. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar 

Wosiński 

Porządek został przyjęty. 

 

2. Wykonanie planów jednostek budżetowych za 2023 r. 

Skarbnik Grażyna Borycka przedstawiła członkom Komisji wykonanie planu dochodów  

i wydatków w 2023 roku w Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Miedźnie, Zespole Szkolno – 

Przedszkolnym w Ostrowach nad Okszą, Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Mokrej oraz  

w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Miedźnie. 

Radny Piotra Wawrzyniak zapytał o dochody pochodzące z wynajmu hali sportowej  

w Ostrowach nad Okszą. 

Skarbnik odpowiedziała, że dochody z wynajęcia hali sportowej w Ostrowach nad Okszą 

księgowane są w urzędzie jako dla .gminy. Hala działa jako osobny podmiot. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 



3. Kontrola działu 750- Administracja publiczna, rozdział:75011, 75022, 75075. 

Skarbnik przedstawiła radnym wykonanie wydatków zbiorczo klasyfikacji budżetowej  

i pozabudżetowej związane z wydatkami osobowymi przeznaczonymi na Radę Gminy 

Miedźno (wynagrodzenia dla radnych czy sołtysów) oraz wydatkami materiałowymi 

związanymi z  wyposażeniem biura rady. 

Radny Wawrzyniak zapytał o delegację służbową przewodniczącego Rady Gminy, dokąd ona 

była. 

Skarbnik wyjaśniła, że była to delegacja do Szczecina na obchody Święta 12 batalionu 

dowodzenia Ułanów Podolskich. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

4. Kontrola działu 900- Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdział 90015 i 

90095. 

Skarbnik przedstawiła radnym wykonanie wydatków zbiorczo klasyfikacji budżetowej  

i pozabudżetowej. Przedstawiła plan i wydatki jakie zostały poniesione miedzy innymi na 

zakup energii oraz na wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych. 

Radna Grzyb zapytała na jakim etapie jest budowa oświetlenia na terenie Gminy Miedźno,  

Skarbnik odpowiedziała, że kolejny etap budowy oświetlenia ma być oddany do końca lutego 

2024 roku. 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

5. Kontrola delegacji i ryczałtów za 2023 r. 

Radnym w systemie e-Sesja została udostępniona szczegółowa informacja odnośnie wszystkich 

delegacji i ryczałtów za rok 2023. 

Radny Wawrzyniak zapytał się kim jest ekodoradca. 

Skarbnik odpowiedziała, że jest to pracownik Urzędu Gminy, który jest zatrudniony w ramach 

projektu "Śląskie. Przywracamy Błękit". 

Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad. 

 

6. Sprawy różne. 

Radnych interesowała informacja odnośnie tego do kiedy mają składać oświadczenia 

majątkowe. 

Na sale została poproszona Podinspektor Agnieszka Suchodolska, która szczegółowo wyjaśniła 

im terminy składania oświadczeń majątkowych.  

 

7. Zakończenie posiedzenia komisji. 

O godz. 15.03 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

(-) Małgorzata Grzyb 

 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


